



ORDRE DU JOUR DE LA **SÉANCE EXTRAORDINAIRE** DU CONSEIL DE LA VILLE DE POINTE CLAIRE, À ÊTRE TENUE À L'HÔTEL DE VILLE, 451, BOULEVARD SAINT-JEAN, POINTE-CLAIRE (QUÉBEC) LE **MARDI 9 JUIN 2015 À 17 H 30.**

AGENDA FOR THE **SPECIAL MEETING** OF THE COUNCIL OF THE CITY OF POINTE-CLAIRE TO BE HELD AT THE CITY HALL, 451 SAINT-JEAN BOULEVARD, POINTE-CLAIRE, QUEBEC, ON **TUESDAY, JUNE 9, 2015, AT 5:30 P.M.**

<p>01 – Ordre du jour</p> <p>01.01 Approuver l'ordre du jour.</p> <p>05 – Période de questions</p> <p>10 – Règlementation</p> <p>10.01 Considérer modifier les résolutions 2015-246 et 2015-247, adoptées le 2 juin 2015 afin d'exiger que les garanties financières suivantes soient fournies afin de garantir que les projets envisagés dans les plans approuvés en vertu de ces résolutions soient effectués conformément aux plans approuvés et dans le délai fixé pour leur exécution.</p> <p>20 – Administration et finances</p> <p>20.01 Autoriser le planificateur – Réseaux et espaces publics à soumettre et signer, au nom de la Ville de Pointe-Claire une application pour le renouvellement du permis de la Ville afin d'utiliser des pesticides dans certaines circonstances.</p> <p>20.02 Approuver la proposition faite par la directrice des services administratifs relativement à la gestion du surplus financier pour 2014.</p> <p>30 – Contrats</p> <p>30.01 Octroyer un contrat pour la fourniture et la distribution d'approximativement 5 000 bacs verts pour les matières compostables (120 litres et 240 litres) au plus bas soumissionnaire « I.P.L. » pour le prix de 280 142,67 \$, taxes incluses.</p> <p>70 – Levée de la séance.</p>	<p>01 – Agenda</p> <p>01.01 To approve the agenda.</p> <p>05 – Question Period</p> <p>10 – By-laws and Regulations</p> <p>10.01 To consider modifying resolutions 2015-246 and 2015-247 adopted on June 2nd, 2015 so as to require that the following financial guarantees be provided so as to guarantee that the projects contemplated in the plans approved pursuant to these resolutions be carried out in accordance with the plans approved and within the period fixed for their implementation.</p> <p>20 – Administration and Finances</p> <p>20.01 To authorize the Planner – Public Areas and Networks to submit and sign, on behalf of the City of Pointe-Claire an application for the renewal of the City permit to use pesticides under certain circumstances.</p> <p>20.02 To approve the proposal made by the Director of the Administrative Services Department relative to the management of the 2014 financial surplus.</p> <p>30 – Contracts</p> <p>30.01 To award a contract for the supply and distribution of approximately 5,000 green bins for compostable matters (120 litres and 240 litres) to the lowest conforming bidder "I.P.L." for the price of \$280,142.67, taxes included.</p> <p>70 – Closure.</p>
---	--